



Administrative Decision (151 /2025)

Capital increase of AHLI BANK S.A.O.G



قرار إداري (2025/151)

زيادة رأسمال البنك الأهلي ش.م.ع.ع

Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Administrative Decision No.96/2025 regarding the temporary listing of Ahli Bank Co. rights issue.
- Financial Services Authority Decision No. (07/2025) dated 26/03/2025, approving the prospectus of **Rights Issue** as shown in the below table:

Outstanding Number of shares	2,349,657,466
Number of subscribed shares	357,142,857
Post-increment Number of shares	2,706,800,323
Issued Capital	OMR 294,965,746.600

- استناداً إلى:
- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
 - المرسوم السلطاني رقم [2021/5] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مغلقة باسم شركة بورصة مسقط.
 - المرسوم السلطاني رقم [2022/46] بإصدار قانون الأوراق المالية.
 - النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.ع].
 - القرار الإداري رقم [2025/96] بشأن الإدراج المؤقت لحقوق الأفضلية للبنك الأهلي.
 - وإلى قرار هيئة الخدمات المالية رقم (07/2025) الصادر بتاريخ 26/03/2025 م ، باعتماد نشرة إصدار حقوق الأفضلية كما في الجدول أدناه:

عدد الأسهم الحالية	2,349,657,466
عدد الأسهم المكتتب بها	357,142,857
عدد الأسهم بعد الزيادة	2,706,800,323
رأس المال المصدر	294,965,746.600 ر.ع

And according to:

The recommendation of Market Operations department.

ووفقاً لـ:

توصية دائرة عمليات السوق .

It has been decided:

تقرر الآتي:

Article (1): The capital increment of the company shall be listed in the Parallel Market.

المادة (1): تُدرج أسهم زيادة رأسمال الشركة في السوق الموازي.

Article (2): This decision shall be effective from Sunday 03/08/2025.

المادة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025/08/03.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

Issued: 06 Safar 1447 H
Corresponding to: 31 July 2025

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE

صدر في: 06 صفر 1447 هـ
الموافق: 31 يوليو 2025 م